
UCHWALA NR XXI/49/2020

RADY MIASTA WLOCLAWEK

z dnia 30 marca 2020 r.

w sprawie stanowiska dotyczqcego propozycji pzebiegu planowanej infrastruktury drogowej
oraz kolejowejw ramach Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego portu

Komunikacyjnego

Na podstawie art, 18 ust.1 ustawy zdnia 8 marca 1990 r. o samozqdzie gminnym (Dz. U. z201gr.
p02.506, 1309,1571, 1690 i 1S1S)

uchwala sig, co nastgpuje:

S 1. W zwiqzku z ogloszonymi pzez Centralny Port Komunikacyjny konsultacjami spolecznymi
dotyczqcymi Shategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego portu Komunikacyjnego,
Rada Miasta Woclawek opiniuje negatywnie przedstawiony pzebieg linii nr 50 relacji Grochowalsi -
Wloclawek w granicach miasta Wloclawek oraz linii nr 5 stanowiqca odcinek:- Centralny port
Komunikacyjny - Plock - Woclawek - Grudziqdz,

S 2. Rada Miasta Woclawek zwraca uwage, ze pzedstawiony pzez Centralny port
Komunikacyjny pzebieg linii nr 5 moze skutkowad brakiem bezpo6redniego polqczenia kolejowego
migdzy Woclawkiem i Plockiem a takze z planowanym Centralnym Portem Komunikacyjnym, erat
takowego polqczenia bgdzie dla mieszkaricow woclawka oraz regionu uciqzliwy.

S 3' Rada Miasta Woclawek broniqc interes6w mieszkafcow, proponuje poprowadzenie
planowanej linii nr 5 zurbanizowanq czgsciq miasta Plock znajdujqcq sig na lewym bzegu Wisly a dalej
polnocnq stronq granicy Gostyninsko - Woclawskiego Parku KrajoLrazowego i wlqczenie sig do
istniejqcej infrastruktury kolejowej relacji Wloclawek - Kutno na wysokoSci miasta Woclawek, a nastgpnie
w kierunku Grudziqdza na jednym obiekcie inzynierskim razem z proponowanym wariantem nr 3 drogi
ekspresowej 510, pokrywajqcej sig z pzebiegiem drogi wojew6dzkiej nr 2i2oraz dalej tqczqcq siq-zwgzlem 

Autostrady
A - 1' Linig nr 50 nalezy natomiast poprowadzic istniejqcq infrashukturq kolejowq relacji Woclawek -Torun, kt6ra zgodnie ze Strategicznym Studium tokitizacylnym Inwesiycli Centralnego portu
Komunikacyjnego zostalaby poddana modernizacji w celu dostosowania do poruszania siq kolei duzych
prgdkosci' Rozwiqzanie to znaczqco obnizy koszy realizacji pzedsigwzigcia, gdyz nie bgd-zie
koniecznosci budowy tzech osobnych pzepraw mostowych, a jedynie 

"budowg 
riostu drogowo -kolejowego, atakfue umozliwiwykozystanie potencjalu poludniowo -wschodniejczgsci Kujaw i pomoza.

Rozwiqzanie to takze nie wylqczy Plocka ze strategicznego udzialu planowanejliniikolejowel,

$ 4' Zobowiqzuje sig PzewodniczEcego Rady Miasta Woclawek do pzekazania niniejszego
stanowiska spolce Centralny Port Komuniklcyjny sp6lka z ograniczonq odpowiedzialnogci4
parlamentazystom Ziemi Kujawskiej, Wojewodzie-ftjawsko - Pom6rski.ru i*'p,oedstawicielom
medi6w,

g 5. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjgcia.



UZASADNIENIE

Niniejszq Uchwala ma na celu udzielenia negatywnej opinii Rady Miasta Wocfawek na temat
pzedstawionych proponowanych lokalizacji tras kolejowych oraz towazyszqcej infrastruktury drogowej
w dokumencie pn. ,,Strategiczne Studium Lokalizacyjne Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego".
Centralny Port Komunikacyjny to planowany wgzel pzesiadkowy migdzy Warszawq i i-odzi4 ktory
zintegruje transport lotniczy, kolejowy i drogowy, W ramach tego projektu w odlegloSci 37 km na zach6d
od Warszawy, na obszane ok. 3 000 hektar6w zostanie wybudowany Port Lotniczy Solidarno5i, kt6ry w
pienruszym etapie bgdzie w stanie obslugiwa6 45 mln pasazer6w rocznie. W sklad CPK wejdq tez
inwestycje kolejowe: wqzelw bezpo5redniej blisko5ci portu lotniczego i polqczenia na terenie kraju, ktore
umozliwiq przqazd migdzy Warszawq a najwigkszymi polskimi miastami w czasie nie dluzszym ni| 2,5
godz, Dodatkowo aby obsluzyd caloS6 pzedsigwziqcia planuje siq uaktywnienie specjalnego korytaza
drogowego. Biorqc po uwage interes mieszkaric6w naszego miasta oraz regionu , atakle inwestor6w, w
niniejszej uchwale zostaly pzedstawione propozycje pzebiegu planowanej infrastruktury drogowo -
kolejowej, ktora w wiqkszym stopniu umozliwi rozw6j potencjatu gospodarczego poludniowo -wschodniej
czgSci Kujaw i Pomorza. Dodatkowym aspektem jaki przemawia za wdrozeniem proponowanego
rozwiqzania jest aspekt ekonomiczny - znaczqce obnizenie koszt6w realizacji przedsigwzigcia poprzez
budowg mostu drogowo - kolejowego, a nie jak zakladano w pienruotnym dokumencie - aZ tzech
osobnych pzepraw,

Biorqc powyzsze pod uwagq, proszq Wysokq Radg o pzyjgcie pzedlozonego projektu uchwaly.


